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Barneveld,         17-12-2020 
 
Onderwerp : Horeca extreem hard geraakt door gevolgen Corona-virus; ontheffing van 

gemeentelijke belastingen nu nodig! 
 
 
Geacht college van B&W/gemeenteraadslid en politieke fracties, 
 
 

De gemeente Barneveld draagt de horeca een warm hart toe, dit vernemen wij als lokale 
belangenbehartiger al enige tijd. Echter willen we vanuit KHN middels nogmaals herhalen dat het 
water ons aan de lippen staat en dat wanneer de gemeente niet over wil gaan tot 
kwijtscheldingen van lokale kostenposten de horeca het simpelweg niet gaat overleven. 
 
Het is duidelijk geworden dat er een aanpassing komt in het steunpakket, zeer welkom en 
noodzakelijk maar niet voldoende. De verbetering gaat in vanaf Q4 2020 en de horeca heeft dus 
vanaf maart 2020 al vele duizenden euro’s eigen geld in het bedrijf moeten steken om te kunnen 
overleven. Pensioenen en spaargelden worden aangebroken en zijn inmiddels op! Er gaan al 
vele verhalen van ondernemers die hun auto verkopen om het nog maar even vol te kunnen 
houden. Starters, ook ondernemers die voor maart 2020 zijn begonnen, krijgen helemaal geen 
steun. 
 
In de afgelopen maanden is er vanuit KHN al meerdere keren verzocht om kwijtschelding van de OZB 
en hier is helaas immer een negatief antwoord op gekomen, ook gebaseerd op het feit dat het 
wettelijk gezien niet mogelijk zou zijn. Dit blijkt echter niet het geval. KHN stuurt u bij deze 
onderstaande brief door vanuit de gemeente Oost Gelre waar er wel degelijk kwijtschelding van de 
OZB wordt gegeven 
 
“Het college van B&W heeft vandaag een besluit genomen over steunmaatregelen aan ondernemers 
en maatschappelijke organisaties en verenigingen. In dit geval richten wij ons specifiek tot u als 
horeca in Oost Gelre en ons positieve besluit op uw verzoek tot kwijtschelding van Ozb. 
Burgemeester Annette Bronsvoort en ik hebben maandagmiddag op de Markt in Lichtenvoorde 
gesproken met horecaondernemers. Dit naar aanleiding van jullie noodkreet over de moeilijke situatie 
waarin jullie verkeren. Het college onderschrijft jullie noodkreet. De coronamaatregelen treffen jullie 
hard en op dit moment ontbreekt een perspectief naar de toekomst. Wij leven oprecht met jullie mee 
en hopen dat jullie er allemaal in slagen door deze onzekere periode heen te komen. 
 
We hebben als lokale overheid niet veel mogelijkheden om jullie financieel te ondersteunen. Maar 
waar we dat kunnen is dat zeker bespreekbaar. Zo ook jullie verzoek tot kwijtschelding van de Ozb. 
Daar zitten juridische haken en ogen aan, we zijn ook nog geen voorbeelden in het land tegen 
gekomen. 
 
Desondanks gaan wij de kwijtschelding wel doorvoeren op het gebruikersdeel van de Ozb belasting. 
Wij verklaren dat van toepassing op bedrijven die vanwege de coronamaatregelen van 
overheidswege minimaal 4 maanden zijn gesloten en geen of minimale inkomsten hebben kunnen 
genereren. 
 
Wij werken deze steunmaatregel verder uit en zullen jullie binnenkort informeren hoe die 
kwijtschelding aangevraagd kan worden. Middels een speciale constructie zal de gemeentelijke 
belasting vergoed aan de horeca. 
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Naast deze vorm van kwijtschelding van Ozb hebben wij nog besloten tot de volgende maatregelen 
voor ondernemers in Oost Gelre: 
 
Uitstel van betaling gemeentelijke belastingen voor een periode van 3 jaar (gerekend vanaf de datum 
van aanslagoplegging eind februari 2020); Geen precariobelasting heffen over het jaar 2020; Heffing 
toeristenbelasting 2020 pas in 2021 opleggen; Kwijtschelding Ozb-gebruikersdeel over 2020 voor 
bedrijven die vanwege coronamaatregelen van overheidswege minimaal 4 maanden zijn gesloten en 
geen of minimale inkomsten hebben kunnen genereren. 
 
Zoals gezegd informeren wij u binnenkort over de stappen die u kunt zetten om voor deze 
maatregelen in aanmerking te komen. Wij wensen u heel veel sterkte in de komende periode en 
hopen met u op betere tijden.” 
 

 
Wat er op dit moment volgens KHN Barnveld hard nodig is, zijn maatregelen waarmee snel en 
eenvoudig voorzien wordt in liquiditeit van de horecaonderneming. De minimale sluitingsperiode 
tot zeker het begin van 2021 zorgt ervoor dat vele horeca ondernemers een enorm deel van het 
jaar inkomsten mislopen, die niet meer ingehaald kunnen worden. Het gevolg voor de 
horecabedrijven in uw gemeente kan catastrofaal zijn.  
 
KHN roept de gemeente op om samen met de landelijk overheid de branche een echte 
overlevingskans te bieden. Helaas is uitstel van alle gemeentelijke belastingen niet afdoende, 
maar enkel het verschuiven van het probleem. Wanneer de horeca weer beperkt open mag, zijn 
bij velen de buffers verdampt en zullen de horeca en het toerisme niet ineens weer op volle 
toeren gaan draaien. Hiernaast zullen financiële middelen nodig zijn om weer op te kunnen 
starten en dienen er in vele gevallen nog huurachterstanden betaald moeten gaan worden, 
hiernaast zullen de uitgestelde gemeentelijke lasten en eventuele afgesloten leningen terug 
betaald moeten gaan worden. Voor zover de sluiting en het virus nog niet afdoende zijn zal het 
terug betalen van reeds genoemde kostenposten alsnog de nekslag zijn voor de horeca. De 
gevolgen van het verschrikkelijke virus zullen nog lang nadreunen, zelfs wanneer de horeca 
weer open mag. 
 
 
In de gemeente Barneveld  gaat het bijvoorbeeld om de OZB, reclamebelasting en 
precariobelasting.  Wij roepen u daarom op de horeca een kans te bieden door ontheffing 
van deze lokale belastingen.  
 
Ten aanzien van leges voor nieuwe vergunningen en of verlenging van bestaande vergunningen 
zou een concrete verlichting zijn wanneer die, in ieder geval voor de periode dat de corona-crisis 
aanhoudt, niet in rekening worden gebracht.  
 
Hiernaast moet worden nagedacht over de periode van de 1,5 meter economie. Een 
noodzakelijke maatregel maar voor de horeca onwerkbaar en onrendabel. Geen enkele 
horecaonderneming zal deze periode overleven zonder steun, aangezien er slechts ongeveer 
40% van de normale capaciteit gedraaid kan worden. 
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Een mogelijke oplossing die de horeca hierbij zou kunnen ondersteunen is bijvoorbeeld 
om meer ruimte te bieden aan de opstelling van terrassen in 2021. Door deze ruimer op te 
mogen stellen dan normaal, kunnen er meer gasten bediend worden.  
 
 
Het is cruciaal dat de horeca in de gemeente Barneveld op de kortst mogelijke termijn weet waar 
ze aan toe is en dat deze extra steunmaatregelen direct worden ingezet. Uiteraard is KHN voor 
de volle 100%  bereid mee te werken aan de uitwerking van maatregelen die ook voor 
horecaondernemers werkbaar, eenvoudig en vooral snel uitvoerbaar zijn.  
 
Graag gaan we hierover op de kortst mogelijke termijn met u in gesprek.  
 
 
Met een gastvrije groet, 
Koninklijke Horeca Nederland 
 
Herman Blokland, voorzitter KHN Barneveld 
 
 
 
Richard Dijkgat, Regiomanager KHN 


